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Vragen van het lid Van Gerven (SP)
aan de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over het tekort aan
beenmergdonoren. (Ingezonden
24 maart 2009)

1
Wat is uw reactie op het bericht dat er
een tekort is aan beenmergdonoren?1

Hoe groot is naar schatting het
tekort?

2
Hoe zijn de aantallen en verhouding
tussen «import» en «export» van
beenmergdonoren? Is het waar dat
we in Nederland in toenemende mate
meer beenmergdonoren vanuit het
buitenland krijgen dan andersom?
Wat is hiervan de reden?

3
Hoe is de situatie in Duitsland?
Waarom is Duitsland meer
zelfvoorzienend dan Nederland?

4
Hoeveel beenmergtransplantaties
vinden jaarlijks plaats in Nederland?
Zijn er gegevens bekend in Nederland
dat patiënten met leukemie/anemie
niet behandeld worden en daardoor
komen te overlijden? Kunt u deze de
Kamer doen toekomen? Is er sprake
van een wachtlijst? Zo ja, hoeveel
mensen staan daarop?

5
Welke acties worden op dit moment
genomen om beenmergdonoren te
werven?

6
Is het waar dat het budget van
Europdonor beperkt is, zodat er geen
geld over is om te werven voor meer
donoren? Zo ja, bent u bereid hier
maatregelen tegen te nemen?

7
Is het waar dat, wanneer mensen zich
nu aanmelden voor het register voor
beenmergdonoren zij worden
weggestuurd omdat daar te weinig
geld voor is? Zo ja, erkent u dat,
gezien het tekort aan donoren en om
de kans op een match te vergroten,
het van belang is dat ieder die dat wil
zich kan laten registreren als
beenmergdonor? Zo nee, waarom
niet? Zo ja, bent u bereid het budget
van Europdonor te vergroten?

1 AVRO De Praktijk, 20 maart 2009.

Mededeling

Mededeling van minister Klink
(Volksgezondheid, Welzijn en Sport)
(ontvangen 16 april 2009)

De vragen van het Kamerlid van
Gerven (SP) over het tekort aan
beenmergdonoren kunnen tot mijn
spijt niet binnen de gebruikelijke
termijn worden beantwoord.
De reden van het uitstel is dat voor de
beantwoording van deze vragen
informatie nodig is van veldpartijen,
welke niet binnen gegeven termijn
verkregen kan worden.
De beantwoording zal plaatshebben
omstreeks eind april.
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